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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     026-02/21-01/10 
URBROJ : 2170/01-09-10-21-24 
Rijeka,       28. 12. 2021. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 34. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

34. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 28. prosinca 2021. godine (utorak) s 
početkom u 16,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Adam Butigan, član VMO  
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 
 

1. Razmatranje realiziranog programa Doček Svetog Nikole  

2. Razno  
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 
  
 Nazočni su raspravili realizaciju programske aktivnosti Doček Svetog Nikole koja 
se ove godine po prvi put održala prikupljajući prijave građana.  
 Prijavljeno  je više od 80 predškolske djece s područja Gornje Vežice a slatki 
poklon paketi uručeni su im od strane predsjednika i zamjenika Vijeća dana 6. prosinca u 
holu Hrvatskog doma Vežica.  
 Nakon dulje rasprave i razmatranja, Vijeće je  

 zaključilo 

 Kako je program Doček Svetog Nikole realiziran na opće veselje djece 

i roditelja te će se kako je i planirano održati i iduće godine.  
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AD 2  

 
 
 Pod točkom Razno nazočni su raspravili korištenje prostora Podružnice 
umirovljenika Gornja Vežica. 

Članovi Podružnice prostor koriste svaki ponedjeljak i petak od 17,00 (po ljeti od 
18,00 sati) do 20,00 sati – mali ured a utorkom od 9,00 do 11,30 sati – malu salu za 
održavanje sastanaka i druženja članova. 

Zamjenik predsjednika istaknuo je kako se zbog pandemije Covid-19 korištenje 
prostora umirovljenicima treba maksimalno skratiti jer se radi o starijoj i ugroženijoj dobnoj 
skupini. Mišljenja je da bi se za iduću godinu trebalo odobriti korištenje prostora samo 
utorkom od 9,00 do 11,30 sati a korištenje u ostale dane trebalo bi se ukinuti. 

Nakon dulje rasprave i razmatranja, nazočni su  

Zaključili  

 Da će se o ovoj temi ponovo raspraviti na idućoj sjednici u siječnju 

2022.  
 
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
U Rijeci, 28. prosinac 2021. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


